
Мато Фрањичевић 

Иницијатива упућена Савјету министара БиХ: „Како су радови на реконструкцији пута 

Ливно – Сињ, преко Вагња, у завршној фази и како се тиме стичу сви услови да он и са 

наше стране границе буде рангиран као магистрални (са Хрватске стране је већ у рангу 

државног пута), те, најзад, због чињенице да ће се тиме дужина пута према Сплиту и 

средњој Далмацији с простора централног и сјеверозападног дијела БиХ значајно 

скратити, сматрам оправданим и, са гледишта интереса и добробити наших грађана, 

нужним успостављање одговарајућег граничног прелаза за промет путника и робе. 

Стога предлажем да Савјет мнистара БиХ скупа с другим надлежним органима, уз 

потребне билатералне (РХ) и трилатералне (РХ и ЕУ) активности, то реализује у, 

пожељно је, што краћем року.“ 

 


